
de regelgeving is niet getoetst op de werkelijkheid,
sinds ik damp zijn mijn klachten over luchtwegen sterk afgenomen .
en een smaakje helpt mij ook om niet meer naar een sigaret te nemen omdat ik vindt dat er 
geen verbintenis meer daardoor bestaat.
mochten de smaakjes verboden worden zie ik me genoodzaakt een tabaksmaak te nemen 
......wat ik zeker niet graag doe ...


